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                                                           INTERPELACJA

W sprawie: oświetlenia w   ul. Wręczyckiej.

                       Na pilną  interwencję  mieszkańców ul. Wręczyckiej  bardzo  

proszę  o  wyłączanie  lamp  na w/w ulicy w ciągu dnia. 

                      Cytat „Tyle się mówi  o oszczędzaniu  energii  elektrycznej  a  tu ją 

marnujemy.”  Mam nadzieję , że  interwencja  niezwłocznie  załatwiona  będzie

pozytywnie.

                                                                                 Z  poważaniem  

                                                                                  Barbara Gieroń                           


